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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 2

Núm.: 4/2022
Caràcter: ORDINARI
Data: 24 de novembre
Horari: De 18:30 a 20:17h
Lloc: Centre Cívic Montserrat Roig

Hi assisteixen:
Núria Marín Garcia Presidenta
Carles Lázaro Hernando Representant Grup municipal PSC
Francesc Sañé Guix Representant Grup municipal Junts per Terrassa
Maria Pilar Álvarez Sánchez Representant Grup municipal Tot per Terrassa
Maribel Gregorio Encarnación Representant Grup municipal ERC-MES
Ruth Hibernón Martín Representant AV Torre-Sana
Jordi Trujillo Agulló Representant AS d’entitats socials
Antonio Cazorla Roldán Representant Grup de Colònies de Ca N'Anglada

Vanessa Solà Gutiérrez
Representant  Col·lectiu  Ciutadà  Cuidem  Ca
N'Anglada

Fernando Viedma Moya Representant AS d’entitats de gent gran
Marc Moreno Monjón Representant Comunitat educativa primària
Josep Ruiz Rodríguez Representant AS d’entitats de gent gran
Eunice Muniesa Vers Representant AS d'entitats de dones
Xavier Gómez Vidal Representant ASS d'entitats de lleure
Lidia Muniesa Vers Representant AS d'entitats socals
Membres excusats:
Loida Panadés Rubio Representant AV Ca n’Anglada
Membres absents:
Raquel Pérez Redondo Representant Associació de comerciants
Alfonsa Redondo Asensio Representant AV Per la Millora de Ca N'Anglada
Maria Dolores Martínez Faura Representant Comunitat sociosanitària
Noemí Fernández Outumuro Veïna sector Montserrat
Abundio Lozano Román Representant AS d'entitats juvenils
Juan Trujillo Zamora Representant AS d’entitats esportives
Maite Boza Fernández Representant AV Vilardell 16 de Septiembre

Tania Herrera Vargas
Representant  Grup  municipal  Ciutadans  de
Terrassa

També hi assisteixen:

Isaac Albert Agut
Tinent  d'alcalde  Àrea  Serveis  Generals  i  Govern
Obert

Emília Andreu Almécija Directora  Àrea  Economia  Finances  Serveis
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Generals i Govern Obert

Miquel Pérez Almudaina
Director  Àrea  Estructura  Territorial  i  Atenció
Ciutadana

Miquel Àngel Gamell Farré Director de Serveis Gestió Tributària i Recaptació
David García Castelló Director de Serveis Econòmics
Roser Ortega Aldea Secretària

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta Consell Municipal 27 de setembre de 2022.
2. Presentació del pressupost municipal per a l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde,
Sr. Isaac Albert i Agut
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió 

Benvinguda i salutació de la presidenta del Districte II
Es recorda que la sessió es gravarà amb la finalitat de facilitar la redacció de l'acta.

1.- Aprovació de l’acta Consell Municipal 27 de setembre de 2022.
Es pregunta si hi ha esmenes,  com no n'hi ha es dona l'acta  per aprovada.

2.-  PRESENTACIÓ  DEL  PROJECTE  D'ORDENANCES  FISCALS  I  DE
PRESSUPOST MUNICIPAL PER AL  2023 

La Sra. Núria Marín dona pas al segon punt de l'ordre del dia i dona la benvinguda al
Sr. Isaac Albert ( Tinent d'Alcalde de l' Àrea Serveis Generals i Govern Obert) .

El Sr. Isaac Albert explica que hi ha dos objectius clars en el pressupost del 2023 i que
aquests  són  el  de  sostenibilitat  i  el  de  consolidació.  S’ha  pres  la  decisió  de  no
incrementar la pressió fiscal malgrat l'increment de l’IPC i de la inflació i això vol dir
que els ingressos propis en principi no augmenten. La consolidació te a veure amb els
projectes de transformació de la ciutat amb la idea de consolidar totes les polítiques
que s’han dut a terme durant el mandat. Digué que la sostenibilitat passa per a què la
situació econòmica no repercuteixi en la ciutadania.

Continua el Sr.  Isaac Albert  explicant que venim d’un pressupost del 2022 amb un
import de 215,73 milions d’euros dels quals 4,3 milions d’euros van quedar com a no
disponibles.  Es  va aprovar  un pressupost  d’inversions  de 19,3 milions  d’euros,  les
societats municipals tenen un pressupost de 45,4 milions d'euros i tot això suposa un
pressupost consolidat de 280,4 milions d’euros. Explica que durant l’any es va poder
aplicar un superàvit de 8,5 milions d’euros. 

Pel que fa als "Next Generation", explica que l’Ajuntament de Terrassa s’ha presentat
a diferents convocatòries d’aquests fons europeus .Els que han arribat al 2022 s’han
estat treballant.
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Pel que fa a l’any 2023, diu que s'està treballant amb un import  total de 225 milions
d’euros.   Explica  que  s’aprovaran  unes  inversions  de  22 milions  d’euros  esperant
l’impacte dels "Next Generation". Remarca que partiran d'aquests 12,9 milions d’euros
que són recursos propis però que si es sumen les inversions provinents d’aquests fons
europeus ens podem situar en xifres de fins 21 milions d’euros. El pressupost de les
societats municipals passa  a 51,4 milions d’euros i això fa un import consolidat de
298,4 milions d’euros. El Sr. Isaac Albert diu que el pressupost creix en ingressos però
també en despesa.

Continua el Sr. Isaac Albert i explica, en referència a les ordenances fiscals del 2023
que hi ha increment zero tant dels tipus impositius com dels coeficients i per tant no
augmenta la fiscalitat. 

Informa que aquest any 2023 entrarà en funcionament un gestor tributari que acabarà
impactant d’una forma molt positiva en la ciutadania donat que facilitarà el pagament i
generarà un pla personal de pagament que permetrà gestionar els seus tributs d’una
forma personalitzada. 
Informa que s’han dut a terme millores tècniques en l’àmbit de les bonificacions de les
comunitats energètiques, el patrimoni, els comptadors de l’aigua, la tinença d’animals
de companyia, etc...  que aquestes millores no tindran cap impacte en els rebuts.

A continuació, explica que el recurs més important d’un Ajuntament és l’IBI, amb una
recaptació de 61 milions d’euros. La participació en els impostos de l’Estat (PIE) són
65  milions  d’euros.  Altres  aportacions  d’altres  administracions  (Generalitat  de
Catalunya  i  Diputació)  suposen  27 milions  d’euros.  Taxes i  preus públics  amb un
import  de  38  milions  d’euros.  L’impost  de  vehicles,  9  milions  d’euros.  L’  impost
d’activitats econòmiques (IAE) 9 milions d’euros. La plusvàlua 7 milions i mig d’euros.
Recorda que amb aquest impost abans es recaptaven 12 milions d’euros. L’impost de
construccions  (ICIO)  suposa  gairebé  6  milions  d’euros.  Aquests  són  els  ingressos
principals  de l’Ajuntament,  suposant  un total  de 225 milions d’euros.  Explica  el  Sr.
Isaac  Albert  que  gairebé  un 59% són  ingressos  propis  i  per  tant  depenen  de les
nostres  decisions  i  un  41%  de  participació  d'ingressos  de  l’Estat  i  d’altres
administracions públiques. 

Continua el Sr. Isaac Albert i explica les principals taxes i preus públics que suposen
gairebé un total de 38 milions d’euros. En referència a la taxa de residus, el Sr. Isaac
Albert posa de manifest que aquesta taxa hauria de cobrir el cost real del servei i que,
any rere any, estem més lluny d'apropar-nos a aquest cost real. A hores d'ara,  estem
al voltant del 55% del cost real. La recollida de residus a la ciutat te un cost de gairebé
26 milions d’euros, dels quals només es recapten 13 milions,   la resta,  surt  de la
recaptació general, ja  que no es cobreix amb la taxa.

Continua el Sr. Isaac Albert i explica que al pressupost del 2023 tenim la problemàtica
de l’increment de la despesa amb un augment de 17 milions d’euros. Si ingressem 9
milions més,  però tenim una despesa de 17 milions més, això vol dir que tenim 8
milions d’euros que hem d’interioritzar dins del pressupost i això ens condiciona i ens
complica a l’hora de prendre decisions.

Explica que aquest augment dels ingressos prové dels 5,2 milions d’euros d’ingressos
propis, menys 4,5 milions d’euros de la plusvàlua, dels 2,2 milions de les PIE i dels 6,4
milions d’euros d’ingressos d’altres administracions. Aquests últims,  explica que es
tracten  d'ingressos  molt  finalistes.  D’aquests  6  milions  d’euros,  2,2  milions  van
destinats a la gratuïtat de les escoles bressol  i 4,2 milions d’euros venen condicionats
pel Contracte Programa de Serveis Socials.
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En referència a l’increment de la despesa, diu que moltes de les coses que generen
aquest  increment són aquelles que no depenen directament de l’Ajuntament,   com
poden  ser  els  subministraments  amb  un  increment  de  4  milions  d’euros  sobre  el
pressupost a l’any 2022. 

Pel que fa a la càrrega financera, informa que s’han apujat els tipus d’interès i hem de
pressupostar 2,2 milions més de càrrega financera.

Per altra banda,  quan els  pressupostos generals  de l’Estat  aproven l’increment  de
retribucions salarials, això ens impacta en 5,5 milions d’euros. 

Explica el Sr. Isaac Albert que també hi ha decisions polítiques com la consolidació de
polítiques i de serveis que suposa un augment de 3 milions d’euros. Diu que hi ha
temes de neteja i de transport que impacten en aquest sentit. 

Hi ha el compromís de finalitzar l’any amb una plantilla de 300 efectius en el cos de
policia municipal. A l'any 2022 es va prendre la decisió d’augmentar en 46 agents la
plantilla d'aquest cos. Al 2023 es preveu la incorporació d'uns 15 i/o 20  agents nous,
amb un impacte econòmic de 1,6 milions d’euros. 

Tot seguit,  el  Sr.  Isaac Albert  explica,  en referència a la distribució del pressupost
ordinari,  que 40,45 milions van destinats al servei públic,  en concret el projecte de
desplegament territorial, que pretén optimitzar serveis i empreses municipals. 

Dins l’àmbit de l’espai públic i de la sostenibilitat es destinaran 86,99 milions d’euros a
la  millora  de  la  seguretat,  la  neteja,  la  transformació  energètica  i  a  polítiques  de
sostenibilitat. 

22,7 milions d’euros aniran destinats a promoció econòmica i  a la  projecció de la
ciutat. Esports, cultura, turisme, innovació, audiovisual i dinamització comercial. 

En l’àmbit dels Drets Socials es destinaran 34,23 milions d’euros. 

L’àrea de Cicles de la Vida es dota de 28,75 milions d’euros enfocats a l’escolarització
i a la lluita contra la segregació escolar.

Continua el Sr. Isaac Albert i comentà que dins l’apartat d’inversions es disposen d’uns
22  milions  d’euros,   dels  quals  13  milions  provenen  de  recursos  d’altres
administracions i de recursos propis. Els altres 9 milions, provenen dels fons europeus
"Next Generation".

Informa que hi  ha inversions en el  servei públic,   en concret,  en desenvolupament
informàtic, en  equipaments municipals i en l'accessibilitat dels espais públics. 

En  espai  públic  i  sostenibilitat,  hi  ha  inversions  en  actuacions  al  territori,  en
manteniment i en rieres. 

En l’àmbit de promoció econòmica i projecció de la ciutat es faran inversions en àrees
com  polígons, mercats, equipaments esportius,  culturals i a l’antic Ajuntament. 

En Drets Socials s’aposta per l’habitatge i l’accessibilitat  (via pública ). 

En cicles de la vida s’actuarà en equipaments educatius i equipaments de joventut.
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En referència al "Next Generation" el Sr. Isaac Albert explica que en l’àmbit de turisme
del modernisme industrial,  hi ha un projecte de 4,3 milions d’euros amb una subvenció
de 4,3 milions d’euros. Encara no hi ha una resolució,  però som optimistes en aquest
sentit. 

Deixa palès,  que hi han convocatòries que subvencionen el cost total projecte, però
que n'hi ha d'altres en les quals l’Ajuntament ha d’aportar una part per poder-ho dur a
terme, fet que pot condicionar el pressupost final. 

En l’àmbit de rehabilitació d’edificis hi ha diferents projectes en marxa.
Un és l’Antic Ajuntament que ha estat atorgat. El cost del projecte és de 950.000 euros
i rebrà  una subvenció de 647.000 euros. 
Hi ha un altre en marxa amb un projecte de 7,5 milions d’euros amb una subvenció de
3 milions d’euros al Vapor Cortés.

Pel que fa a les rieres, informa que aquest ha estat denegat. 

En  l’àmbit  d’agenda  urbana  s’ha  atorgat,  amb  resolució  definitiva,  un  import  de
250.000 euros.

En l’àmbit de transformació digital i modernització de l’administració s’ha atorgat  una
subvenció de 832.000 euros, i el pressupost total és de de 1,3 milions d’euros.

Vers el " Next Generation" de zones de baixes emissions l’Ajuntament. va presentar
dues convocatòries, una ja ha estat atorgada amb un projecte de 12,7 milions i una
subvenció de 8,9 milions amb molt impacte a la via pública,  i una segona que s’ha
presentat però que encara no hi ha resolució definitiva per un import del projecte de 11
milions d’euros, del qual s’han sol·licitat 7 milions d’euros de subvenció. 

Recorda que són gairebé 40 milions d’euros d’inversions en fons europeus. És molt
important per a l’Ajuntament, donat que el consistori tindrà l'oportunitat de gestionar
entre 40 i 50 milions d’euros d’inversió en un únic mandat de quatre anys.

Finalment  el  Sr.  Isaac  Albert  informa que  s’ha  presentat  la  proposta  als  Consells
Municipals de Districte, que s’han fet les audiències públiques i  que s’han fet reunions
amb els agents socioeconòmics de la ciutat. La idea,  és aprovar el pressupost al Ple
extraordinari  del 30 de novembre per tal que pugui entrar en vigor l’1 de gener de
2023.

Un cop finalitzada la presentació, la presidenta del districte obre el torn de preguntes:

Pren  la  paraula  el  Sr.  Carles  Lázaro  i  posa  de  manifest  que  serà  difícil  mantenir
segons quins serveis com per exemple el de la neteja ja que hi ha una disminució de 3
milions d’euros de l’Ajuntament a Eco-Equip, i que aquest servei ja té problemes de
finançament.  Afegeix que hi  ha tantes variables...  que potser,   el  prioritari no seria
"tocar" l’estructura de l’Ajuntament sinó donar els serveis que "toquen" dia a dia als
ciutadans.

Respon el Sr. Isaac Albert que 225 milions d’euros donen per molt, però el pressupost
és finit i no tot hi cap i no tot es pot fer en el mateix moment ni en el mateix any.
Afegeix que el pressupost del 2023 afectarà als serveis i al dia a dia.
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Referent a Eco- equip, diu que es una empresa i com a tal, un instrument de gestió,  i
recorda que les empreses poden generar dèficit cosa que l’Ajuntament no. Eco-Equip
és una empresa molt gran que té tresoreria pròpia i tot i l’aportació municipal que fem
a l’empresa, baixa per poder quadrar el pressupost per que hi ha menys ingressos,
entenem que Eco-Equip té capacitat durant el 2023 de donar resposta a les seves
necessitats. 
Als propers anys s’hauran de prendre decisions i no només a nivell fiscal, que també. 
Afegeix  que l’Ajuntament  té  feina a fer  dins l’àmbit  de la  despesa per que no pot
continuar pujant a aquest ritme, especialment la despesa que no controlem i que creix,
com per exemple les retribucions de l’emplat públic que creix cada any, això farà que
al 2024 aquesta despesa sigui de 2 milions més per la pujada del 2%. Això passa per
un pacte social,  per entendre cap a on anem.

Pren la paraula la  Sra Ruth Hibernón,   i  en referència a les rieres preguntà si  el
projecte que s’ha presentat als "Next Generation" si  ha estat denegat, si es tornarà a
presentar amb un projecte nou.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que el projecte continua vigent i la voluntat es fer-lo. Si
arriba  aquesta  subvenció  anirà  més  ràpid.  Podem  fer  algun  retoc  en  el  projecte
presentat  als  fons europeus  però no és un problema de què no agradi  sinó  dels
criteris de puntuació. El nostre projecte inclou una important transformació urbana i les
subvencions van més lligades a la neteja i al manteniment.

Pren la paraula el Sr. Xavier Gómez i pregunta en referència als "Next Generation"
sobre la transformació digital i la modernització de l’Administració. Consulta si aquesta
transformació   inclou  solucionar  el  problema  de  la   bretxa  digital,  donat  que  si
continuem digitalitzant l’administració però la ciutadania no té accés, aleshores tenim
un problema.

Respon el Sr Isaac Albert i diu que els "Next" són inversió i que l’Ajuntament és molt
conscient de la bretxa digital, comenta que ja hi ha programes d’acompanyament.

Pregunta el Sr. Xavier Gómez si als equipaments cívics,  on les connexions de Wi-Fi
són  molt  precàries  i  que  ells  mateixos,  com  a  entitat,   estan  gestionant  un  punt
d'orientació, no es considera inversió millorar aquesta connectivitat.

Respon el Sr. Isaac Albert que no es consideren "Next Generation". Afegeix que ja hi
han projectes de tecnologia de punts Wi-Fi a la ciutat i ja era una subvenció,  encara
que no fos un "Next". S’està treballant en aquesta línia.

Pren  la  paraula  la  Sra.  Emília  Andreu  i  diu  que  l’Ajuntament  està  atent  a  les
convocatòries que surten a Europa per veure quines són les línies de finançament dels
projectes  que  ofereixen  i  no  sempre  són  les  que  nosaltres  voldríem  i/o  o  ens
agradarien.  Els  projectes  que  estan  sortint  ara  mateix  són  d’inversions,   a  nivell
d’administració  versen  sobre  maquinària,  sistemes  de  seguretat  i  infraestructures
tècniques..

Pren la paraula el Sr. Josep Ruiz i parlà de la necessitat  d'una oficina d’atenció a la
gent gran  a cada districte que funcionés igual a la que hi ha ubicada al carrar Sant
Leopold.

Respon el  Sr.  Isaac Albert  i  diu  que som conscients,   però  que ser  conscient  no
soluciona res. El tema del desplegament territorial de l’administració vol descentralitzar
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serveis fent que l’Ajuntament s’acosti al territori, però s’ha d' entendre que no s’acosta
a partir del districte.
Afegeix,  que s’ha de fer això que es demana en l’àmbit de gent gran i en  d’altres
serveis,  però no es pot fer multiplicat per set ( districtes ) . Això, s’ha de visualitzar al
territori en quatre o cinc seus territorials per poder alliberar els centres cívics per a les
activitats de les entitats que ara l’Ajuntament està ocupant amb serveis municipals.

Pren la paraula el Sr. Miquel Pérez i afegeix que s’està començant a treballar en les
taules d’acompanyament pensades per la gent gran amb tracte molt personalitzat. En
aquests moments a Ca n’Anglada hi ha quatre punts, un d’ells en correspondència
amb el Servei de la Gent Gran.

Pren la paraula la Sra. Núria Marín, tanca el torn de preguntes i dona les gràcies al Sr.
Isaac Albert , als consellers/es i als tècnics municipals per les seves intervencions.

3.-INFORMACIONS DE PRESIDÈNCIA

Activitats programades al Districte 2 durant aquest mes de novembre:

25 de Novembre, divendres a les 19 hores a l'entrada del Centre Cívic Montserrat
Roig. Commemoració "Dia Internacional contra la violència vers les dones". Com cada
any, es demana als assistents la participació i assistència a aquest acte.

19 h Benvinguda a càrrec de representant municipal.  La presidenta del Districte 2,
Núria Marín hi serà a l'Ajuntament. L'any passat va assistir la Tinent d'Alcalde Lluïsa
Melgares. 
Des del Col·lectiu de Dones de Ca n'Anglada s'està elaborant un llaç gegant fet amb
trossets  de  ganxet,  de  mitja...  de  50  x  50  que  s'unirà  formant  un  gran  llaç  lila
comunitari.
Des del Club Social  Ègara es faran cors de paper de color lila i  cada cor durà un
missatge.
A  l'entrada  del  centre  s'instal·larà  una  xarxa  de  pescadors,  i  en  aquesta  s'aniran
penjant els cors que tothom vagi duent. A aquesta iniciativa es sumarà la Fundació
Educativa  que  vindrà  acompanyada  de  joves  que  participaran  de  l'acte  i  es  farà
extensiva a tothom.

26  Novembre,  dissabte,  de  10  a  13  hores.  En  Ruta  per  descobrir  els  barris
disseminats:  "Del  Parc  de  la  Maquinària  a  Torrebonica".  Inscripcions  a
3turons@3turons.cat

Activitat gratuïta. Places Limitades ( 27 persones ). Hi ha inscrites 36 persones.

Activitats nadalenques programades al D2:

Activitats  promogudes  per  l'Associació  de  Comerciants  del  barri  de  Ca
N'Anglada:

24/12 - Arribada Pare Noel, 11-13:30, Centre Cívic Montserrat Roig

Concurs de dibuix per a la canalla, entrega dels dibuixos al Pare Noel el matí del 24/12
al Centre Cívic Montserrat Roig.

Premis: Entrades per a la pista de gel de Terrassa
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Sorteig panera valorada en 300 euros, emplena la teva butlleta de Rondalles de nadal i
entra al sorteig gratuïtament!

Compra al comerç del barri i emporta't una bossa reutilitzable!

Activitats promogudes per les entitats del D2:

16/12/22-  Pessebre vivent  a  partir  de  les  17 h  a l'escola  Ramon Pont,  al  c/  Sant
Tomàs, 40. Es demana la col·laboració i/o participació de tot el districte 2.

21/12- Caga Tió, de 18 a 19 h a la sala d'actes del Centre Cívic Montserrat Roig.
Activitat  adreçada  especialment  als  nouvinguts  i  organitzada  per  Veu  Pròpia  i
"Manantial de Vida".

23/12/22-  Cavalcada  Pare  Noel  2022,  17:30  h.  Sortida  del  carrer  Ciudad  Real.
Recorregut:  c/  Àlaba,  Plaça  Vilardell,  C/  Saragossa,  c/Salamanca,  C/  Badajoz,  c/
Pontevedra fins arribar a l'antic Mercadal Martí l'Humà. Organitza les AAVV de Torre-
sana i Montserrat.

Del 23/12 /22 al 08/01/23, Parc Nadalenc i Fira d'atraccions. Previsiblement es faci a
l'antic  Mercadal  Martí  l'Humà.  Manca  confirmar  autorització  Via  Pública  i  horaris
d'apertura  entre  setmana  i  caps  de  setmana.  Organitzen  AAVV  de  Torre-sana  i
Montserrat.

27/12/22- El Drac de Terrassa. Conte infantil i taller, 17h a la Parròquia Mare de Déu
de Montserrat, c/Astúries, 51. Veniu a descobrir el teatrí de la llegenda del Drac més
conegut del Vallès. Farem una titella de pal per tal que la pugueu explicar a casa.
Organitza CMD 2

29/12/22 - Un nadal a la Masia, 17h , Conte joc. Masia de Ca n'Anglada. C/ Mare de
Déu del Mar,49. Activitat  per a famílies amb infants a partir de 3 anys, reserves a:
3turons@3turons.cat. Organitza CMD2

29/12/22 - Arribada Patge Riu a l'antic Mercadal Martí l'Humà de 17 a 19 h. Hi haurà
xocolatada i activitats infantils. Organitza les AAVV de Montserrat i Torre-sana.

30/12/22 - Espectacle de circ ( abans de l'arribada del xiu ) 9:30 a 10:30 h, Plaça de
Ca n'Anglada, 31 . Organitza Fundació Educativa Terrassa.

30/12/22 - Arribada patge Xiu Xiu al  D2,  11-13:30.  Hi  haurà xocolatada i  activitats
infantils.  Parròquia  Sant  Cristòfor.  Plaça  de  Ca  n'Anglada,  31  .  Entitats
col·laboradores: AV Ca N'Anglada, Associació de Comerciants de Ca n'Anglada, AV
de Montserrat,  AV de Torre-sana, AV per la Millora de Ca n'Anglada,  Col·lectiu de
Dones de Ca n'Anglada, Fundació Educativa Terrassa, Plataforma Ciutadana Cuidem
Ca n'Anglada, Escola Salvador Vinyals, Associació Centre Cultural "El Social".

05/01/23- Arribada Reis Mags d'Orient a Torre-sana, 17h, Parròquia Mare de Déu de
Montserrat situada al c/ Astúries, 51. A les 18:30 h arribada a l'antic Mercadal Martí
l'Humà. Organitzen AAVV Montserrat i Torre-sana.

Altres:

Cada dilluns  de 16 a  18 hores  des del  21/11/22 al  22/12/22 recollida  de material
escolar i joguines per part de l'entitat "La Nit Màgica" a la Parròquia Mare de Déu de
Montserrat situada al c/ Astúries, 51. Tothom que vulgui podrà lliurar les joguines i/o
material  escolar  a la Parròquia.  Aquestes s'entregaran als infants la  nit  de reis.  Hi
haurà la possibilitat de lliurar-les als domicilis d'aquells infants que no puguin anar a
recollir-les.
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Arribada de Reis , la festa de l'Arribada de Reis a nivell de ciutat es farà al Parc de les
Nacions Unides el dia 5 de gener a partir de les 16 h.

Pren la paraula el Sr. Xavier Gómez i informa que des de la seva entitat s'ha promogut
també un acte pel 25N a la Plaça de Torre-Sana, i que aquest serà  a les 17h.

   Informació procés sindicatura de greuges  

Vers  aquest  tema comunicar-vos   que  finalment  s'han  presenta   8  candidatures  i
aquestes són les següents:

1.– Pau Cónsola Párraga, presentat per l’entitat Observatori Drets Socials de Terrassa.

2.– El Mustapha Ben El Fassi Mezouar, presentat a títol personal.

3.– Manuel Pérez Díaz, presentat a títol personal.

4.– Ignasi Puig Ventalló, presentat a títol personal.

5.– Mònica Olmo Forte, presentat a títol personal.

6.– Cristina Valverde Molina, presentada per les entitats: GAM Vallés,    AIDE,   AVV
Barri d’Egara,    AVV   Ca n’Aurell,   Col·lectiu de dones de Ca   n’Anglada,   ACPAE i,
Associació Catalana Defensa Personal Científica.

7.– Miriam Esther Boira Salvia, presentat a títol personal.

8.– Juan Enrique Latorre Raez, presentat a títol personal.

Entre els dies 17 i 29 de novembre estarà activa la fase d’informació i difusió de les
candidatures. 

Que el 15 de desembre de 9 a 20 hores, hi haurà un punt de votació al hall del Centre
Cívic Montserrat Roig. Podran votar els majors de 16 anys que estiguin empadronats a
la nostra ciutat. 

A partir del dia 17 de novembre  els projectes presentats per les diferents candidatures
estan disponibles per a la seva consulta al portal Participa a Terrassa.

Tota la informació del procés es pot trobar en el portal web de l'Ajuntament, al Portal
de Transparència i a l'espai Participa a Terrassa:

https://participa.terrassa.cat/processes/Sindicatura-Municipal-de-Greuges-2

També  s'ha  creat  una  bústia  de  correu  específica,  per  poder  resoldre
dubtes:sindicaturagreuges.proces22@terrassa.cat

Previsió d'actuacions al D2: durant el  2023:

 Obres de millora de l'accessibilitat per a vianants: ( durant primer trimestre)  

 Millora d'accés de la parada del carrer Jacint Elies amb Avinguda de
Barcelona

 Carrer Guipúscoa amb Parc de Gernika
 Carrer Biscaia amb carrer Las Palmas
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 Actuacions tàctiques en calçada: ( durant el tercer i/o quart trimestre)  
 Carrer Fuencisla entre carrer Mare de Déu del Socors i Mare de Déu del

Carme

4.-PRECS I PREGUNTES 

En aquest  punt  pren la  paraula el  Sr.  Carles Lázaro i  comenta que tenen queixes
d'alguns  veïns  vers  la  situació  actual  del  mercat  de  la  misèria  i  el  que  més  els
preocupa és la percepció i/o sensació d'inseguretat.

Respon la Sra. Núria Marín i informa que la policia té ordre d'acudir.

Pren la paraula la Sra. Vanessa Solà i comenta que fa dos i/o tres consells que va
informar que quan es truca al 092, la trucada té un cost.

Respon la Sra. Núria Marín i comenta que es tornarà a parlar amb Policia Municipal.

Pren la paraula la Sra. Pilar Álvarez i en referència al tema dels parcs, a la Plaça de
Ca n'Anglada  explica que durant els caps de setmana es fa "botellón" i que es deixen
les ampolles i les llaunes tirades pel terra. Comenta que no ha vist que es faci una
neteja d'aquests espais,  i  que quan els nens/es van a jugar,  pot suposar un perill.
Sembla ser que es tracta dels mateixos joves que abans hi eren a la Plaça del Pagès.

Respon la Sra. Marín i diu que es passarà nota a Policia i a Eco-Equip.

5.-CONSULTES CIUTADANIA

No hi ha consultes de la ciutadania.

Es tanca la sessió desitjant un BON NADAL a tothom. 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària Presidenta

Roser Ortega Aldea Núria Marín Garcia
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